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Zápis 
z  4. jednání Zastupitelstva města Bělá pod Bezdězem konaného dne 06. 04. 2016 od 17:00 hod. v klubu Základní 
školy v Máchově ul. v Bělé pod Bezdězem. 

 
Přítomni:
Tošovská Jitka, starostka 
Voleman Lukáš, místostarosta 
Dufková Hana 
Folprechtová Vendulka 
Kuldová Petra  
Límanová Jaromíra 
Machková Iva, Mgr. 
Orolínová Iveta 

Radochová Iva, Mgr. 
Šťastná Jana, Mgr. 
Vernerová Květuše, Mgr. 
Votočková Miroslava, Mgr.    
Fejfar Radek Bc. 
Ježek Jaroslav 
Jirdásek Miloš 
Kouba Rudolf, Ing. 

Lomoz Milan, Ing. 
Pelc Radek 
Sýkora Jan  
Zelený Martin, MUDr.  
 
    
 

    
Omluveni: 
            
Ostatní přítomní: Bc. Zdeněk Krenický, tajemník města, Viliam Matoušek, vedoucí finančního odboru, Ing. Jana 
Vltavská, vedoucí odboru majetku a rozvoje města, Stanislav Beran, vedoucí odboru výstavby a ŽP, Martin Dufek, 
vedoucí TS, Pavel Girgle, technik SB. 
 
Jednání zahájila starostka města Jitka Tošovská. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva města bylo svoláno v 
souladu se zákonem o obcích a jednacím řádem. Je konáno jako veřejné, o místě, čase a programu jednání byla 
veřejnost informována obvyklým způsobem. 
 
Dále konstatovala, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam pro účely vyhotovení zápisu, který bude 
schválen na následujícím jednání zastupitelstva města. V případě, že s tímto občan nesouhlasí, je oprávněn 
požádat, aby nebyl zachycován jeho slovní projev.  
 
V 17:00 hod. je přítomno 21 členů zastupitelstva města, jednání zastupitelstva je usnášeníschopné.   
 
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli navrženi a schváleni:   
Ježek Jaroslav 
Vendulka Folprechtová     
        Schváleno 19-0-2 
Za členy návrhové komise byli navrženi: 
Šimůnek Libor – předseda komise  
Votočková Miroslava, Mgr. - členka     
Kouba Rudolf Ing. – člen 
                    Schváleno 19-0-2  
 
Zápis z jednání ze dne 09. 03. 2016 byl ověřen a zveřejněn na úředních deskách a internetových stránkách města. 
K zápisu ze dne 09. 03. 2016 byla vznesena připomínka Mgr. K. Vernerové, která žádá, aby byla opravena 
připomínka v interpelacích u příspěvku Mgr. K. Vernerové. Jedná se o větu: „Chtěla bych se zeptat, jestli někam 
pokročilo vyjádření z Ministerstva vnitra ohledně nákupu vozu Ford pro TS a opravy dna koupaliště“. Opravená 
věta má znít: „Chtěla jsem se zeptat, jestli se něco děje s vyjádřením z Ministerstva vnitra, zda se s tím nějak 
pracuje“.  
 
Hlasování o opravě minulého zápisu                Schváleno 19-0-2 
           (H1-uvedeno v přehledu hlasování) 
 
Zápis byl opraven a zveřejněn na úřední desce a webových stránkách města.  
Protože nebyla vznesena další připomínka, je takto opravený zápis na základě § 7 odst. 4 Jednacího řádu 
schválen. 
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Navržený program jednání:  
1. Zahájení 
2. Interpelace občanů 
3. Kontrola usnesení 
4.  Finanční záležitosti 

 a) Závěrečný účet města za rok 2015 
b) Rozpočtové opatření č.2/2016 
c) Rozpočtové opatření č.1/2016 SB 
d) Plnění rozpočtu č.2/2016 
e) Návrh dotace Zastupitelstva města 2016 
f) Pohledávka po firmě Bytop s.r.o. 

5. Různé 
a) Zápis z jednání Kontrolního výboru - informace 
b) Smlouva o spolupráci mezi obcemi 
c) Volba 7. člena Rady města 

6.  Interpelace občanů a členů zastupitelstva 
7.  Závěr 

 
 
O schválení programu jednání bylo hlasováno  
               Schváleno 21-0-0 
                              (H2-uvedeno v přehledu hlasování)
     
 
Zapisovatelkou z dnešního jednání a kontrolou sčítání hlasů při hlasování byla pověřena Radka 
Hoznauerová. 
 

I. 
Interpelace občanů 

 
Nebyly žádné interpelace. 

II.  
Kontrola usnesení 

 
Tajemník města Bc. Z. Krenický podal komentář ke kontrole usnesení, která jsou v řešení. 
 
Vzato na vědomí.   
 

III. 
Finanční záležitosti 

 
K materiálům podal komentář Viliam Matoušek, vedoucí finančního odboru. 
 
a) Schválení účetní závěrky a závěrečného účtu města Bělá pod Bezdězem sestavené k rozvahovému dni 31. 12. 
2015 
        

        Hlasování  21-0-0 (usnesení č.21/2016) 
 
b) Rozpočtové opatření č.2/2016 
 
  Hlasování  20-1-0 (usnesení č.22/2016) 
 
c) Rozpočtové opatření správy bytů č. 1/2016 SB 
  
  Hlasování  21-0-0 (usnesení č.23/2016) 
 
d) Plnění rozpočtu města k 29. 2. 2016 
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  Hlasování  21-0-0 (usnesení č.24/2016) 
 
e) Návrh rozdělení dotací na činnost sportovních oddílů a zájmovou činnost v roce 2016 v kompetenci ZM – 
programy č. 1 a 3. 
 
Diskuse: 
J. Sýkora – jestli si dobře pamatuji, tak jsme vloni schvalovali i částky pro zájmové spolky a sportovní oddíly do 
50.000,-Kč, jelikož to zákon posuzoval jako balíček. 
V. Matoušek – je změna zákona, proto jste na ZM schvalovali obecné zásady o poskytovaných dotacích. Součástí 
těchto zásad jsou programy, které vyhlašuje rada města. Na základě těchto programů se přihlásily všechny 
organizace, které cítí potřebu financování z prostředků města. Zákon o obcích potom přesně specifikuje, co kdo 
schvaluje. Do 50.000,00 Kč včetně schvaluje RM a nad 50.000,00 Kč ZM. 
 
Hlasování o dotaci na celoroční sportovní činnost pro TJ Sokol Bělá pod Bezdězem – házená 
  
  Hlasování  21-0-0 (usnesení č.25/2016) 
 
Hlasování  o dotaci na celoroční sportovní činnost pro Table tennis Club Bělá pod Bezdězem – stolní tenis 
 
  Hlasování  21-0-0 (usnesení č.26/2016) 
 
Hlasování o dotaci na celoroční sportovní činnost pro SK Bělá pod Bezdězem, z.s.   (zapsaný spolek) - kopaná 
 
  Hlasování  21-0-0 (usnesení č.27/2016) 
 
Hlasování o dotaci na 13. ročník Bělského balónového létání pro Sportovní klub Ballon Club Bílá Hlína 
 
  Hlasování  19-1-1 (usnesení č.28/2016) 
 
 
f) Pohledávka po firmě Bytop s.r.o. 
 
Diskuse: 
Ing. R. Kouba – firma Bytop s.r.o. tuto pohledávku zdědila po svém předchůdci a po zrušení Bytopu  tato přešla na 
město 
 
 
  Hlasování  19-0-2 (usnesení č.29/2016) 
    
 
     
                IV.  
             Různé 
 
a) Zápis z jednání Kontrolního výboru 
Na vědomí 
 
 
b) Smlouva o spolupráci mezi obcemi 
 
Diskuse: 
Ing. R. Kouba – ztráta u cyklobusu bude vždy, pouze záleží, zda se povede získat dotaci. Také jsme uložili úkol, 
ohledně větší informovanosti a propagaci mezi občany. Cílem cyklobusu je, přivážet občany z okolních měst do 
našeho města, pro běláky je vzhledem k odjezdovým časům méně výhodný. 
J. Límanová – v našem městě není pořádná restaurace a ani cukrárna. Občané, kteří přijedou do našeho města, 
nemají opravdu žádnou možnost na příjemné posezení nebo občerstvení. 



Č.j: ASIST/756/2016; Ev. č. 1486 
spis. znak 101.2.1; skartační znak A/10  

4                 Zapsala: R. Hoznauerová, asist.
 Kontrola: Bc. Z. Krenický, taj.   

   

 
            Hlasování  11-6-4 (usnesení č.30/2016) 
 
 
 V. 

Volba 7. člena rady města 
 
1. Schválení postupu při volbě člena rady města - bylo navržena volba formou tajného hlasování  

  Schváleno 20-1-0 
            (H3-uvedeno v přehledu hlasování) 

2. Zvolení volební komise návrh: 
 
Členové: Jaroslav Ježek 
               Hana Dufková 
               Vendulka Folprechtová 
 
                          Schváleno18-0-3 

            (H4-uvedeno v přehledu hlasování) 
 

Pro přednesení návrhů na funkci člena rady města si volební subjekty zvolily své mluvčí, kteří návrhy přednášeli. 
 

         Mluvčí za jednotlivé kandidující subjekty: 
► Hnutí nezávislých občanů s podporou TOP 09     Jan Sýkora 
► Česká strana sociálně demokratická    Ing. Rudolf Kouba 
► ANO 2011       Miloš Jirdásek 
► Občané za rozvoj a budoucnost města    Lukáš Voleman 
► Komunistická strana Čech a Moravy    Ing. Rudolf Kouba 
► Občanská demokratická strana            Jaroslav Ježek 

 
 
3. Volba člena rady města  
 
Mluvčí Hnutí nezávislých občanů s podporou TOP 09 nenavrhl žádného kandidáta, mluvčí ČSSD a KSČM navrhl 
Jaromíru Límanovou jako společného kandidáta, mluvčí ANO 2011, OzRBM a ODS nenavrhli žádného kandidáta. 
Zastupitelka kandidaturu přijala. 
 
Jednání bylo přerušeno na dobu provedení volby a zpracování výsledků volební komisí. Po sečtení hlasů výsledek 
volby vyhlásil předseda volební komise Jaroslav Ježek. 
 
7. člen do Rady města byl zvolen:  

 
Jaromíra Límanová - s počtem 12 hlasů 
 
Předseda návrhové komise Libor Šimůnek přečetl usnesení o volbě 7. člena Rady města a následně proběhlo 
hlasování o tomto usnesení. 
 
            Hlasování  21-0-0 (usnesení č.31/2016) 
 
 

VIII. 
 Interpelace občanů a členů zastupitelstva 
 

V. Folprechtová – v Zámeckém příkopu někdo pokácel vzrostlou lípu, tak bych se chtěla zeptat, jestli město 
respektive odbor životního prostředí je s tím seznámen. 
S. Beran – dřevina byla pokácena městem, pařez bude vyfrézován a nahrazen jedincem stejného druhu. 
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J. Límanová – chtěla bych hlavně poděkovat za důvěru. Ve městě je hlavně málo laviček na sezení, chybí 
např. u Kláštera. Lavičky jsou v parku, ale když jdete Tyršovou ul., tak si staří lidé nemají kde sednout a 
odpočinout. 
M. Dufek – TS lavičky dokoupí.    
Mgr. I. Machková – chtěla bych se zeptat, jak to vypadá s obnovou kuchyně v MŠ, v jaké je to fázi, jelikož jsme na 
to vyčlenili nemalou částku peněz. 
Ing. J. Vltavská – v tuto chvíli s termínem odevzdání 15. 04. 2016, je zpracovávaná zadávací dokumentace pro 
výběrové řízení. Na základě zadávací dokumentace bude vypsáno zadávací řízení, bude se jednat o veřejnou 
zakázku dle zákona a následně na to bude vybrán zhotovitel, s tím aby realizace proběhla v letních měsících. 
D. Femiaková – ve městě mizí odpadkové koše, je jich nedostatek. V zámeckém příkopě stojí auta a trhají medvědí 
česnek, a následně ho prodávají na trhu. 
J. Tošovská – určitě prověříme, zda se něčeho dopouští proti zákonu a ověříme, zda bychom toto místo mohli 
označit značkou. 
Ing. M. Lomoz – nebylo by lepší tam nainstalovat fotopast místo cedule? 
J. Sýkora – na minulém ZM jsem se ptal na smlouvy o pohotovosti (rámcové smlouvy), ve skutečnosti se jedná o 
smlouvy o dílo, tak se ptám L. Volemana, zda to prověřil. 
L. Voleman – smlouvy jsme řešili. Platnost smluv skončila 31. 03. 2016 a nebyly prodlouženy. Nelíbili se nám 
obsahově a čekáme na nový zákon. 
M. Jirdásek – ještě bych se chtěl zeptat ohledně obnovy kuchyně v MŠ, zda byl zvolen jeden dodavatel na část 
stavební a technologickou nebo se uvažovalo o stavební část zvlášť a technologická část zvlášť. 
Ing. J. Vltavská – bylo zadáno, aby obnovu kuchyně provedl jeden dodavatel. Některé části kuchyně (např. 
konvektomat), které jsou nové, budou zakompované do této obnovy. 
P. Kuldová – chtěla bych se zeptat, jak to vypadá s pronájmem Věchýtku? Vím, že už v loňském roce s nájemcem 
byli problémy ohledně otevírací doby. Jestli by nebylo možné podepsat nějaký dodatek ke smlouvě. 
J. Tošovská – Věchýtek je pronajatý na 3 roky, tzn., že ještě v letošním roce to bude mít pronajaté stejný nájemce, 
jako v loňském roce. S nájemcem jsem to řešila už v loňském roce a byl upozorněn na nedostatky. V současné době 
nám nezvedá telefon, tak ho budeme kontaktovat osobně. Ve smlouvě má otevírací dobu stejnou jako městské 
koupaliště, takže by měl mít po celou dobu otevřeno.  
P. Kuldová – pokud tedy nedodrží podmínky smlouvy, můžeme mu smlouvu vypovědět a uzavřít smlouvu s jiným 
nájemcem. 
J. Sýkora – tato informace ohledně porušení smlouvy byla už v loňském roce, proč se smlouva nepředala 
městskému právníkovi a smlouva se s ním nevypověděla? 
J. Tošovská – jelikož nájemce přislíbil nápravu. 
J. Sýkora – pokud se nájemce nenapraví, řešit to hned s právníkem města nebo mu uložit peněžní pokutu 
Mgr. K. Vernerová – mám připomínku ohledně zpravodaje. Zpravodaj chodí pozdě do rodin a jsou tam upoutávky 
a nabídky na akce, které už proběhly. Bylo by dobré se tomu vyvarovat, občané si na to dost stěžují. 
J. Tošovská – budeme muset posunout termín do tisku, aby byl včas v rodinách. 
Ing. R. Kouba – na žádost občanů byla dohodnuta s firmou Terra Group akce na snížení ceny elektřiny a plynu 
v domácnostech. Včera jsme obdrželi výsledky vyhodnocení 1. kola projektu, ceny jsou opravdu velmi výhodné. 
Pokud někdo bude mít zájem, v měsíci květnu bude probíhat 2. kolo. Informace naleznete na stránkách 
www.belapodbezdezem.obecobcanum.cz. Informační schůzka proběhla ve sportovní hale dne 03. 03. 2016 
bohužel, s velmi malou účastí občanů. 
J. Tošovská – informační letáky by měly být ve zpravodaji i na webových stránkách města. 
 
 
  IX. 

Usnesení Zastupitelstva města Bělá pod Bezdězem ze dne 06. 04. 2016 
 
21/2016 Zastupitelstvo Města Bělá pod Bezdězem dle § 84, odst. 2, písm. b) zákona č.128/2000 Sb. o  
  obcích v platném znění: 

a) schvaluje závěrečný účet města a účetní závěrku města Bělá pod Bezdězem sestavenou 
k rozvahovému dni 31. 12. 2015 
b) vyslovuje souhlas s celoročním hospodařením města s výhradou, na základě které přijalo město 
opatření k nápravě zjištěných nedostatků uvedené v Závěrečném účtu 2015 
c) bere na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2015, zpracované Krajským 
úřadem Středočeského krajem, odbor kontroly 150 21, Praha 5 
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22/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 84, odst. 2, písm. b) zákona č.128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2016 – příjmová část rozpočtu se navyšuje o 
7.328.581,00 Kč na 88.429.175,67 Kč, výdajová část rozpočtu se navyšuje o 6.298.112,00 Kč na 
96.687.112,00 Kč. Financování z vlastních zdrojů je ve výši 8.257.936,33 Kč. 

23/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 84, odst. 2, písm. b) zákona č.128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje rozpočtové opatření správy bytů č. 1/2016 SB – převod částky ve výši 
5.700.000,00 Kč z účtu správy bytů na účet města k zajištění rekonstrukce střech Husova 485, 486 
a kotelny Zámek 2 a snížení rozpočtu správy bytů r. 2016 ve výdajové části o 3.440.000,00 Kč na 
částku 4.053.000,00 Kč. 

24/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 84 odst. 2 písm. b) zákona č.128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje plnění rozpočtu města k 29. 2. 2016. Příjmy ve výši 11.489.877,00 Kč, 
výdaje 9.165.592,00 Kč.  

25/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje poskytnutí dotace dle programu č. 3 schváleného pro rok 2016 
Tělocvičné jednotě Sokol Bělá pod Bezdězem na celoroční činnost roku 2016 ve výši 
280.000,00 Kč a pověřuje starostku města podpisem veřejnoprávní smlouvy s Tělocvičnou 
jednotou Sokol Bělá pod Bezdězem. 

26/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje poskytnutí dotace dle programu č. 3 schváleného pro rok 2016 spolku 
Table tennis Club Bělá pod Bezdězem na celoroční činnost roku 2016 ve výši 105.000.00 Kč a 
pověřuje starostku města podpisem veřejnoprávní smlouvy s Table tennis Club Bělá pod 
Bezdězem.  

27/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje poskytnutí dotace dle programu č. 3 schváleného pro rok 2016 spolku 
SK Bělá pod Bezdězem, z.s. na celoroční činnost roku 2016 ve výši 238.000,00 Kč a pověřuje 
starostku města podpisem veřejnoprávní smlouvy s SK Bělá pod Bezdězem, z.s. 

28/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje poskytnutí dotace dle programu č. 1 schváleného pro rok 2016 
Sportovnímu klubu Balloon Club Bílá Hlína na nákup plynu pro provoz horkovzdušných balónů na 
akci „Bělské balónové hemžení 2016“ ve výši 114.000,00 Kč a pověřuje starostku města podpisem 
veřejnoprávní smlouvy se  Sportovním klubem Balloon Club Bílá Hlína. 

29/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 85 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
v platném znění schvaluje upustit od vymáhání pohledávky po zrušené firmě BYTOP Bělá pod 
Bezdězem, spol. s r.o. vůči Okresnímu stavebnímu bytovému družstvu Mladá Boleslav, ve výši 
90.273,00 Kč. 

30/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 84, odst. 2 písm. p), zákona č. 128/2000 Sb. 
o obcích v platném znění schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci na podporu rozvoje cestovního 
ruchu mezi městem Bělá pod Bezdězem a městem Mšeno. 

31/2016 Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem dle § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. 
o obcích v platném znění zvolilo za člena Rady města paní Jaromíru Límanovou.  
   
Zápis o volbě tvoří přílohu zápisu z jednání zastupitelstva. 

 
 
 
Starostka města ukončila jednání zastupitelstva města v 19:01 hod. 
 
Příští jednání Zastupitelstva města proběhne dne 18. 05. 2016  
 
V Bělé pod Bezdězem dne: 07. 04. 2016 
 
 

…………………………..        …………………………..   
                         Lukáš Voleman      Jitka Tošovská        

                       místostarosta města      starostka města   
 
       



Č.j: ASIST/756/2016; Ev. č. 1486 
spis. znak 101.2.1; skartační znak A/10  

7                 Zapsala: R. Hoznauerová, asist.
 Kontrola: Bc. Z. Krenický, taj.   

   

 
Ověřovatelé: 
 
Vendulka Folprechtová     …………………………………     
 
 
 
Jaroslav Ježek                             …………………………………    

   


